
GB-32118Golden Black天然薄石板

产品名称 GB-32118Golden Black天然薄石板

公司名称 上海百齐广告有限公司

价格 1080.00/平方米

规格参数 产地:德国
规格:118cmx58cm（mm）
比重:1（g/cm3）

公司地址 青浦区白鹤镇鹤祥路1号T－112

联系电话 62349980 13321860785

产品详情

产地 德国 规格 118cm x 58cm（mm）
比重 1（g/cm3） 抗压强度 1（MPa）
抗弯强度 1（MPa） 表观密度 1（kg/m3）
堆积密度 1（kg/m3） 含泥量 1（%）
泥块含量 1（%） 含水率 1（%）
坚固性指标 11（%）

新型美国材料，天然薄石板！

teach an old stone new tricks!

薄石板是采用独特的专利切割技术,将天然板岩及其它天然岩石切割成薄片,并巧妙地在石片背面注入特制
的玻璃纤维作为整体强化的后衬,这不但保留了天然石材的原始天然表面﹐更大大加强了石片整体强韧性
。此外﹐薄石板是专为满足市场对天然石材的严格需求﹐而精心打造而成的﹐所以薄石板不单可当作一
般石材使用﹐更可以根据其独有的优点﹐应用于特色墙壁﹑天花﹑家具﹑室内或户外等﹔而配合适当的
黏合剂和石用保护涂层等﹐更可应用于水中或地面上。

stoneslice is a stone veneer made of real slate, sliced thinly using a patented process then infused with
afibreglassbacking, giving stoneslice unique and beneficial characteristics that the original stone never had.stoneslice is
a composite product that has been designed to meet the growing need for quality surface finishes.

stoneslice behaves like any normal slate under the elements. as such it is typically used for feature walling and ceilings,
furniture, indoors or out, and can also be used in water features.



薄石板的优点advantages of stoneslice:*纯天然石材表面the product is a real slate surface﹔*轻量light
weight﹔*可弯曲flexibility - stoneslice can be curved! unheard of in regularslate
slabs﹔*容易切割﹑造型和安装﹕无需使用重型切割机器,即可达到所需的完美切割效果﹔

一般泥瓦工或木匠等也能容易进行切割及安装工序。

easily cut and shaped without having to use heavy cutting equipment allowing for the perfect slate surface. you do not
need to be a stonemason to work with stoneslice.

*按照应用范围的材质和需要﹐使用适合的万能胶或黏合剂贴合便可。

hassle free installation using commercially availableconstruction-grade adhesives.

符合美国防火标准fire
resistance﹕依据美国联邦法规第16章第1500.44款对刚性及柔性固体产品的要求;对stoneslice
(薄石板)所作的sgs可燃性测试结果表明此产品具有防火性能,

其燃点是0或可忽略不计。

stoneslice is fire resistant, with nil to negligible burn rate.

(according to sgs flammability tests based on the u.s. code of federal regulations title 16 part 1500.44 for rigid & pliable
solids)

防水和防紫外线性能water and uv resistance﹕薄石板的开发和设计是专为防水而研发的﹐

它的纯天然岩石表面不但可以防水﹐还能浸入水中或曝晒于阳光下。

stoneslice was actually designed and formulated for water features. also, being a real stone surface stoneslice will
withstand water - submerged or otherwise as well as full exposure to sun and uv.

薄石板规格material data﹕标准尺寸standard size per sheet﹕158cm x 72cm, 120cm x 60cm及118cm x
58cm视乎石种平均厚度average thickness per standard sheet﹕1.2mm (1-3mm)平均重量average weight per
standard sheet﹕每片约1.6千克30种天然颜色和石种可供选择

available in 30 standard colors and textures.
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